

#023

## 香港玩具展2023 - 海關AEO助你拓展業務 創造商機

## **Hong Kong Toys & Games Fair 2023**

## - Explore business Opportunities with Customs AEO

香港玩具展2023於本年1月9日至12日在香港會議展覽中心舉行。透過與香港貿易發展局的合作,香港海關在玩具展期間舉辦了一場研討會,貿易關係及公共傳訊科和港口及海域科人員分別介紹了「香港認可經濟營運商計劃」以及「自由貿易協定中轉貨物便利計劃」的詳情,讓在場參展商和公眾人士了解如何透過兩項計劃得到相關的清關便利和關稅優惠。香港海關希望透過一系列便利商貿的計劃,為業界提供更有利的營商環境,開拓環球商機,鞏固和提升香港作為區域性物流樞紐的地位。



▶ 海關人員與業界進行交流。
Hong Kong Customs Officer exchanged ideas with the industry.



➤ 海關人員向在場人士介紹「香港認可經濟營運商計劃」。
Hong Kong Customs Officer introduced the Hong Kong
Authorized Economic Operator Programme.

cooperation with the Hong Kong Trade Development Council, Hong Kong Customs organized a seminar to introduce "Hong Kong Authorized Economic Operator Programme" and "Free Trade Agreement Transhipment Facilitation Scheme" during the Hong Kong Toys & Games Fair 2023 held between 9 and 12 January 2023 at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre. Officers from the Office of Trade Relations and Public Communication and Ports and Maritime Command elaborated how the programmes can benefit the industry. Hong Kong Customs endeavors to create a favourable environment for local traders to explore business opportunities through a series of trade facilitation programmes, with a view to further strengthening Hong Kong's status as a major logistics hub in the region.

